



H.K.T.A. TANG HIN MEMORIAL SECONDARY SCHOOL
香港道教聯合會鄧顯紀念中學

URL 網址: <http://www.tanghin.edu.hk>

Choi Yuen Estate, Sheung Shui, N.T. 新界上水彩園邨

Tel. : 26726820 Fax: 26720711 Email: school@tanghin.edu.hk

1st September, 2020

Dear Parents,

New Arrangements for MTR Student Travel Scheme Renewal & Applications (2020/2021)

I. Online Renewal Application of “Student Status”

Starting from 1 September 2020, eligible students can renew the “Student Status” on their Personalized Octopus through the new online procedure in **two steps**.

1. Submit online applications (<https://studenteapplication.mtr.com.hk/en>)

Students can upload an image of their valid student proof without the need to get the school validation seal. The online application platform can also be accessed through the MTR Mobile.

2. Renew the “Student Status” and pay the application fees (\$20) by using the Octopus App

A confirmation email, “Notification Letter – Renewal of “Student Status on a Personalized Octopus” with instructions, will be sent to successful applicants.

You may refer to the tutorial video (<https://youtu.be/PvyUHgfXPWI>) for details.

II. Application or Activation for a Personalised Octopus with “Student Status”

Students aged 12 or above are eligible to apply for the MTR Student Travel Scheme. All new applications or activation for a personalised Octopus with “Student Status” have to be made in person. Applicants can get a form on the MTR web page or get a hard copy from our school office. Students have to fill in the form and get the school validation seal from the school office before submitting it to the MTR Customer Service Centre. Please present Student ID card or Student Handbook for verification. S1 students who are not yet 12 years old can join the scheme once they meet the age requirement.

Yours sincerely,
Wong Shun Tak
Principal

Ref: 1920-ADM-004



H.K.T.A. TANG HIN MEMORIAL SECONDARY SCHOOL
香港道教聯合會鄧顯紀念中學

URL 網址: <http://www.tanghin.edu.hk>

Choi Yuen Estate, Sheung Shui, N.T. 新界上水彩圍邨

Tel. : 26726820 Fax: 26720711 Email: school@tanghin.edu.hk

敬啟者：

港鐵學生乘車優惠計劃 — 延續及申請之新安排 (2020/21)

I. 網上申請延續「學生身分」

由 2020 年 9 月 1 日起，合資格學生可以透過網上平台延續個人八達通上的「學生身分」。學生只需按照以下兩個步驟完成申請。

1. 於網上遞交申請 (<https://studenteapplication.mtr.com.hk/ch>)

學生可以上載有效學生證以核實身分，無須再回校蓋印。學生亦可透過 MTR Mobile 進入網上申請平台。

2. 經八達通 App 繳交費用及延續「學生身分」

成功申請者會收到確認電郵「通知書 — 延續個人八達通上的『學生身分』」，學生可按指示完成其餘步驟。

有關詳情可參考教學影片 (<https://youtu.be/PvyUHgfXPWI>)。

II. 新申請 / 啟動「學生身分」個人八達通

年滿 12 歲之學生可申請「港鐵學生乘車優惠計劃」，學生可於港鐵網頁申請，或可於本校校務處索取申請表。學生須將填妥之申請表交回校務處，屆時請出示學生證或學生手冊以核實學生身份，**由校方蓋印後**，親身將申請表交回任何港鐵客務中心以完成申請手續。中一新生如未年滿 12 歲，必須待年滿 12 歲，才申請此計劃。

此致
各位家長

香港道教聯合會
鄧顯紀念中學校長 黃信德

二零二零年九月一日

Ref: 1920-ADM-004